

Our journey
is a song.
Love composes
the lyrics.
Wynn is our stage.

Wynn 永利

永利婚禮
讓大日子成為華麗盛會



Weddings at Wynn:
Fantasy Settings for a Fairytale Day

夢幻婚宴由這裡開始...

Once upon a time ...





華麗璀璨的吊燈，賞心悅目的花卉，精巧細膩的美饌，交織成浪漫瑰麗的盛大婚禮，由永利將此夢幻盛宴動人實現，為您締造完美醉人回憶。

An enchanting setting filled with opulent chandeliers, spectacular flowers, delectable food and a touch of surprise. A dream fulfilled by Wynn, where romance and sophistication meet to create the magical day you have always envisioned.





WYNN PALACE

富麗堂皇的婚宴場地
Grand and glorious...





Wynn 永利

永利澳門和永利皇宮的宴會廳設計華麗，可分別招待多達600位和960位賓客，是舉辦豪華婚宴的不二之選。我們的專業婚禮顧問經驗豐富，貼心為您度身訂造獨一無二的婚禮盛會，呈獻畢生難忘的美好回憶。

Wynn's dedicated wedding specialists create once-in-a-lifetime experiences that reflect your original style. Plan your special day in opulent venues with banquet-style seating that were designed with lavish ceremonies in mind, such as Wynn Macau's Grand Ballroom, which seats 600 and Wynn Palace's Grand Theater, which seats 960.





無微不至的統籌

Divine details
expertly planned...







在您與摯愛最重要的大日子，每一個細節都必須力臻完美！
我們的專業廚師、品酒師、品茶師、花藝師為您點亮璀璨婚宴，
度身訂造別出心裁的菜式，配搭品味非凡的名茶美酒，
加上迷人精緻的餐桌裝飾，必會令來賓留下深刻印象。

It is the biggest party you will ever host, and every detail
will be flawless. Our chefs, sommeliers, tea master and
floral artists are the team of your dreams. Bespoke menus,
perfect pairings and breathtaking centerpieces will
thrill the most discerning guests.



幸福婚姻的瑰麗序曲

Your first steps toward
happily ever after...





在永利，我們將以創意、細心和專業精神，為您與摯愛的盛大婚禮揭開序幕。我們特有設備完善的宴會展示廳，讓您預先設計好婚宴的各項細節，並提供各式傳統婚宴服務，以及獨立新娘房和新郎房等，令婚禮盡善盡美。

童話般的夢幻婚禮，在永利浪漫實現。

When you book your wedding at Wynn, creativity and meticulous attention to detail are just the beginning. Our Events Studio allows you to design the look of your grand event in advance. Respect for tradition is also the key, with thoughtful amenities including individual bride and groom dressing rooms.

At Wynn, we love making dreams come true.





Wynn
1988 AD



永利澳門

Wynn Macau

澳門外港填海區仙德麗街

Rua Cidade De Sintra, Nape, Macau

wynnmacau.com

永利皇宮

Wynn Palace

澳門路氹體育大馬路

Avenida Da Nave Desportiva, Cotai, Macau

wynnpalace.com

會議服務及宴會營業部

Convention Services and Catering Sales

熱線 Hotline: (853) 8889 3838

events@wynnpalace.com



龍騰鳳翔乳豬全體
Barbecued whole suckling pig

上湯焗波士頓龍蝦配伊麵
Baked Boston lobster and e-fu noodles in supreme broth

松茸黃耳花膠燉雞
Double-boiled chicken soup with Matsutake mushrooms, yellow fungus and fish maw

翡翠金錢扣原隻鮑魚
Braised whole fresh abalone with mushrooms and seasonal vegetables

清蒸老虎斑
Steamed brown marbled grouper with supreme soy sauce

金蒜風沙脆皮雞
Deep-fried crispy chicken with garlic

金瑤海鮮野米炒香苗
Fried rice with conpoy, assorted seafood and wild rice

上湯鮮蝦雲吞
Pork and shrimp wontons in supreme soup

紅棗桃膠燉萬壽果
Double-boiled papaya with red dates and peach gum

良緣美景雙輝映
Chinese petits fours

花好月圓鮮果盤
Fresh fruit platter

每席澳門幣13,888 及須另加10%服務費
MOP13,888 plus 10% service charge per table

以上價格之有效期至2026年12月31日。由於價格變動及貨源關係，永利澳門保留更改以上菜單價格及項目之權利。
Price is valid until 31 December, 2026. Wynn Macau reserves the right to alter the above menu price and items due to unforeseeable market price fluctuations and availability.

凡惠顧二十席或以上可享有以下禮遇：

For a minimum of 20 tables, the following privileges will be offered with our compliments:

- 入住永利套房一晚及享用澳門幣伍佰元正的餐飲消費
One night's accommodation in a suite with MOP500 dining credit
- 席間無限暢飲汽水、啤酒及果汁
Free flow of soft drink, beer and chilled juice to be served during the dinner
- 每席免收兩瓶自攜洋酒開瓶費
Complimentary corkage for two bottles of wine or liquor per table
- 祝酒香檳一瓶
Complimentary bottle of Champagne for toasting
- 五層瑰麗結婚蛋糕模型
Five-tier mock wedding cake
- 婚宴管家服務
Dedicated Wedding Butler for the bride and groom
- 麻雀耍樂期間提供中式茗茶、咖啡及精緻美點
Mahjong service with Chinese tea, coffee and refreshments
- 席上華麗鮮花擺設
Fresh floral centerpiece for all tables
- 每席附設雅緻菜譜
Personalized menus on each table
- 免費享用酒店影音設備包括液晶投影機連屏幕、四支手提式無線麥克風、音響系統、追光燈及影像聚光投射燈
Complimentary use of in-house LCD projectors and screens, four wireless handheld microphones, PA system, follow spotlight and gobo lights
- 精美賓客回禮
Exclusive thank you gift for all guests
- 五輛免費代客泊車服務
Complimentary valet parking for five cars
- 免費泊車服務（視乎供應情況而定）
Complimentary parking for all invited guests (subject to availability)
- 澳門幣壹仟元正餐飲禮券於永利澳門的餐廳享用
A dining certificate valued at MOP1,000



龍騰鳳翔乳豬全體
Barbecued whole suckling pig

金蒜蠔皇瑤柱脯
Braised whole conpoy with garlic in oyster sauce

碧綠夏果百合鳳尾虎蝦球
Stir-fried tiger prawns with macadamia nuts, lily bulbs and seasonal vegetables

芝心玉龍球拼荔茸蟹盒
Deep-fried shrimp balls filled with cheese
Deep-fried puff stuffed with crab meat and taro paste

鮮淮山遼參燉雞
Double-boiled chicken soup with yam and superior sea cucumber

翡翠金錢扣原隻六頭鮑魚
Braised whole fresh abalone with mushrooms and seasonal vegetables

清蒸東星斑
Steamed red-spotted grouper with supreme soy sauce

金蒜風沙脆皮雞
Deep-fried crispy chicken with garlic

蟹籽帶子蛋白炒香苗
Fried rice with tobiko roe, scallops and egg white

蝦籽花膠香菇焗伊麵
Braised e-fu noodles with shrimp roe, fish maw and shiitake mushrooms

楊枝甘露
Chilled sago cream with pomelo and mango

良緣美景雙輝映
Chinese petits fours

花好月圓鮮果盤
Fresh fruit platter

每席澳門幣16,888 及須另加10%服務費
MOP16,888 plus 10% service charge per table

凡惠顧二十席或以上可享有以下禮遇：

For a minimum of 20 tables, the following privileges will be offered with our compliments:

- 入住永利套房一晚及享用澳門幣伍佰元正的餐飲消費
One night's accommodation in a suite with MOP500 dining credit
- 席間無限暢飲汽水、啤酒、果汁及紅白餐酒
Free flow of soft drink, beer, chilled juice, house red and white wine to be served during the dinner
- 每席免收兩瓶自攜洋酒開瓶費
Complimentary corkage for two bottles of wine or liquor per table
- 祝酒香檳一瓶
Complimentary bottle of Champagne for toasting
- 五層瑰麗結婚蛋糕模型
Five-tier mock wedding cake
- 婚宴管家服務
Dedicated Wedding Butler for the bride and groom
- 麻雀耍樂期間提供中式茗茶、咖啡及精緻美點
Mahjong service with Chinese tea, coffee and refreshments
- 席上華麗鮮花擺設
Fresh floral centerpiece for all tables
- 每席附設雅緻菜譜
Personalized menus on each table
- 免費享用酒店影音設備包括液晶投影機連屏幕、四支手提式無線麥克風、音響系統、追光燈及影像聚光投射燈
Complimentary use of in-house LCD projectors and screens, four wireless handheld microphones, PA system, follow spotlight and gobo lights
- 精美賓客回禮
Exclusive thank you gift for all guests
- 五輛免費代客泊車服務
Complimentary valet parking for five cars
- 免費泊車服務 (視乎供應情況而定)
Complimentary parking for all invited guests (subject to availability)
- 澳門幣壹仟元正餐飲禮券於永利澳門的餐廳享用
A dining certificate valued at MOP1,000

以上價格之有效期至2026年12月31日。由於價格變動及貨源關係，永利澳門保留更改以上菜單價格及項目之權利。
Price is valid until 31 December, 2026. Wynn Macau reserves the right to alter the above menu price and items due to unforeseeable market price fluctuations and availability.



龍騰鳳翔乳豬全體
Barbecued whole suckling pig

芝香焗波士頓龍蝦
Baked Boston lobster with cheese

如意蜜豆桂花蚌帶子
Stir-fried sea limpets and scallops with yellow fungus and honey beans

杏香百花釀蟹鉗
Deep-fried crab claws with shrimp paste and almond flakes

雪蓮子響螺花膠燉雞
Double-boiled chicken soup with honey locust seeds, sea whelks and fish maw

碧綠鵝掌扣原隻六頭鮑魚
Braised whole fresh abalone with goose webs and seasonal vegetables

清蒸東星斑
Steamed red-spotted grouper with supreme soy sauce

南乳脆皮吊燒雞
Roasted chicken with fermented bean curd

蟹肉有機紅米炒香苗
Fried rice with crab meat and organic red rice

魚湯海鮮米線
Rice noodles with assorted seafood in fish broth

銀耳桃膠燉萬壽果
Double-boiled papaya with snow fungus and peach gum

良緣美景雙輝映
Chinese petits fours

花好月圓鮮果盤
Fresh fruit platter

每席澳門幣19,888 及須另加10%服務費
MOP19,888 plus 10% service charge per table

以上價格之有效期至2026年12月31日。由於價格變動及貨源關係，永利澳門保留更改以上菜單價格及項目之權利。
Price is valid until 31 December, 2026. Wynn Macau reserves the right to alter the above menu price and items due to unforeseeable market price fluctuations and availability.

凡惠顧二十席或以上可享有以下禮遇:

For a minimum of 20 tables, the following privileges will be offered with our compliments:

- 入住永利套房一晚及享用澳門幣伍佰元正的餐飲消費
One night's accommodation in a suite with MOP500 dining credit
- 席間無限暢飲汽水、啤酒、果汁及精選紅白餐酒
Free flow of soft drink, beer, chilled juice, premium house red and white wine to be served during the dinner
- 每席免收兩瓶自攜洋酒開瓶費
Complimentary corkage for two bottles of wine or liquor per table
- 祝酒香檳一瓶
Complimentary bottle of Champagne for toasting
- 五層瑰麗結婚蛋糕模型
Five-tier mock wedding cake
- 婚宴管家服務
Dedicated Wedding Butler for the bride and groom
- 麻雀耍樂期間提供汽水、果汁、咖啡、中式茗茶及精緻美點
Mahjong service with soft drink, chilled juice, coffee, Chinese tea and refreshments
- 席上華麗鮮花擺設
Fresh floral centerpiece for all tables
- 每席附設雅緻菜譜
Personalized menus on each table
- 免費享用酒店影音設備包括液晶投影機連屏幕、四支手提式無線麥克風、音響系統、追光燈及影像聚光投射燈
Complimentary use of in-house LCD projectors and screens, four wireless handheld microphones, PA system, follow spotlight and gobo lights
- 精美賓客回禮
Exclusive thank you gift for all guests
- 尊享六位賓客試餐服務
Complimentary menu tasting for six guests
- 五輛免費代客泊車服務
Complimentary valet parking for five cars
- 免費泊車服務(視乎供應情況而定)
Complimentary parking for all invited guests (subject to availability)
- 澳門幣貳仟元正餐飲禮券於永利澳門的餐廳享用
A dining certificate valued at MOP2,000



龍騰鳳翔乳豬全體
Barbecued whole suckling pig

上湯焗澳洲龍蝦配伊麵
Baked Australian lobster with e-fu noodles in supreme broth

松露醬露筍珊瑚蚌螺片
Stir-fried coral limpets, sliced sea whelk and asparagus in truffle essence

千絲蟹肉卷拼荔茸帶子酥
Deep-fried crispy rolls with crab meat and assorted vegetables
Deep-fried puff filled with scallops and taro paste

摩利菌花膠燉雞
Double-boiled chicken soup with morel mushrooms and fish maw

翡翠海參扣原隻六頭鮑魚
Braised whole fresh abalone with sea cucumber and seasonal vegetables

清蒸東星斑
Steamed red-spotted grouper with supreme soy sauce

琥珀當紅炸子雞
Deep-fried crispy chicken with honey-roasted walnuts

瑤柱飄香荷葉飯
Fried rice with conpoy, diced abalone, chicken and duck wrapped in lotus leaf

上湯鮮蝦水餃
Pork and shrimp dumplings in supreme soup

蓮子百合椰汁燉燕窩
Double-boiled bird's nest with lotus seeds, lily bulbs and coconut juice

良緣美景雙輝映
Chinese petits fours

花好月圓鮮果盤
Fresh fruit platter

每席澳門幣23,888 及須另加10%服務費
MOP23,888 plus 10% service charge per table

以上價格之有效期至2026年12月31日。由於價格變動及貨源關係，永利澳門保留更改以上菜單價格及項目之權利。
Price is valid until 31 December, 2026. Wynn Macau reserves the right to alter the above menu price and items due to unforeseeable market price fluctuations and availability.

凡惠顧二十席或以上可享有以下禮遇:

For a minimum of 20 tables, the following privileges will be offered with our compliments:

- 入住永利套房一晚及享用澳門幣伍佰元正的餐飲消費
One night's accommodation in a suite with MOP500 dining credit
- 席間無限暢飲汽水、啤酒、果汁及精選紅白餐酒
Free flow of soft drink, beer, chilled juice, premium house red and white wine to be served during the dinner
- 每席免收兩瓶自攜洋酒開瓶費
Complimentary corkage for two bottles of wine or liquor per table
- 祝酒香檳一瓶
Complimentary bottle of Champagne for toasting
- 五層瑰麗結婚蛋糕模型
Five-tier mock wedding cake
- 婚宴管家服務
Dedicated Wedding Butler for the bride and groom
- 麻雀耍樂期間提供汽水、果汁、咖啡、中式茗茶及精緻美點
Mahjong service with soft drink, chilled juice, coffee, Chinese tea and refreshments
- 席上華麗鮮花擺設
Fresh floral centerpiece for all tables
- 每席附設雅緻菜譜
Personalized menus on each table
- 免費享用酒店影音設備包括液晶投影機連屏幕、四支手提式無線麥克風、音響系統、追光燈及影像聚光投射燈
Complimentary use of in-house LCD projectors and screens, four wireless handheld microphones, PA system, follow spotlight and gobo lights
- 為新人精心訂製的特色杯子蛋糕塔
Tailor-made wedding cupcake tower
- 精美賓客回禮
Exclusive thank you gift for all guests
- 十二位賓客試餐服務
Complimentary menu tasting for twelve guests
- 五輛免費代客泊車服務
Complimentary valet parking for five cars
- 免費泊車服務 (視乎供應情況而定)
Complimentary parking for all invited guests (subject to availability)
- 澳門幣貳仟元正餐飲禮券於永利澳門的餐廳享用
A dining certificate valued at MOP2,000

永利